

CIRCULAR: ID/EN/01/17

Dated: 13th December 2017

To: All Concerned Entities in Jebel Ali Free Zone, National Industrial Park and Dubai World Projects

Subject: Waste Management's Duty of Care Principle

Trakhees inspection department would like to call upon all clients /entities operating in JAFZA, NIP and Dubai World Projects that anybody generating and / or handling waste is accountable for its proper management under the Duty of Care Principle.

The duty encompasses from the time that the waste has been generated up to the period that the waste has been reprocessed, destructed or disposed.

Trakhees approval shall be secured as and when applicable.

For further details, please refer to Trakhees Regulation EN 11.0 – Waste Management.

Please note that this circular will be effective from the date of issuance and failure to comply with the above will require Trakhees to take the necessary actions.

For queries or clarifications, please feel free to

Contact EHS.environment@trk.pcfc.ae

Sincerely,

Salem Abdul Rahman Abdulla

Director Inspection Department – Trakhees

تعميم : ID/EN/01/17

التاريخ : 13 ديسمبر 2017

السادة / جميع الجهات المعنية في المنطقة الحرة ، مجمع الصناعات الوطنية الصناعية و مشاريع دبي العالمية

الموضوع : مبدأ رعاية إدارة النفايات

تود إدارة التفتيش في تراخيص أن تدعو جميع العملاء / الجهات العاملة في منطقة جبل علي الحرة ، مجمع الصناعات الوطنية ومشاريع دبي العالمية بأن أي جهة ينتج عنها و/ أو تتعامل مع النفايات تقع على عاتقها مسؤولية ادارتها بشكل سليم من منطلق مبدأ الرعاية .

وتقع مسؤولية المؤسسة بداية من الوقت الذي أنتجت فيه النفايات إلى الفترة التي أعيدت فيها معالجتها / إتلافها أو تم التخلص منها .

يتم توفير موافقة تراخيص عند الطلب أو الضرورة .

لمزيد من التفاصيل ، يرجى الرجوع إلى لائحة تعليمات تراخيص EN 11.0 - إدارة النفايات.

يرجى الملاحظة بأن هذا التعميم سوف يكون ساري المفعول اعتباراً من تاريخ الإصدار ، وفي حال عدم الالتزام بما سبق سوف يتم إتخاذ الإجراءات اللازمة.

لمزيد من المعلومات أو الاستفسارات ، يرجى التواصل على

EHS.environment@trk.pcfc.ae

خالص التقدير،

سالم عبد الرحمن عبد الله
مدير إدارة التفتيش – تراخيص